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ALGEMENE LEDENVERGADERING (vastgesteld) 
 
Datum  :  8 mei 2024 
Locatie : Proathoes, Dennenweg 9 te Assen. 
Aanvang : 19.30 uur 
Aanwezig  Bestuur: Ineke van Dijk, Remco Braakman, Hedwig Seidel, en Patrick 

Petzinger 
 
Afwezig : Bestuur:Patricia Weiland, Griet Slot, Dinie Lip, Wendy Weelink en José 

Meinsma  
Leden: L. Schonefeld 

 
Aanwezig  :  leden: zie aanwezigheidslijst 

 
Voorzitter  : Ineke van Dijk 
Notulist :  Hedwig Seidel 
Kenmerk :  ALV2024 
Vastgesteld : 08 april 2025 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 
2.1 Er zijn veel bestuursleden verhinderd, dit in verband met vakantie en we hebben 1 zieke.  
2.2 Sharon van Vreeswijk heeft zich teruggetrokken als kandidaat in verband met het 
aanvaarden van een functie buiten Espria.  
 
3. Vaststellen notulen van de vorige ALV vergadering d.d. 8 november 2023 
De notulen worden met een paar tekstuele wijzigingen en toevoeging van Dorien van 
Duijvenbode die in de kascommissie zat, vastgesteld.  
 
Er wordt opgemerkt dat het verslag nog niet gepubliceerd is op de website, het bestuur zal 
hier volgende keer scherp op zijn.  
 
4. Jaarverslag van de secretaris 2023 
De vergadering stelt het jaarverslag vast 
Vanuit de ALV wordt het bestuur gecomplimenteerd voor het overzichtelijke verslag.  
 
Er vindt een kort gesprek plaats over het aantal leden dat terug lijkt te lopen. De precieze 
redenen hiervoor zijn niet bekend, het aantal blijft de laatste tijd wel rond de 1100 leden.  
Het bestuur zal opnieuw flyers versturen naar de afdelingen om collega's te informeren over 
het bestaan van de PV.  
Daarnaast wordt geopperd de PV ook een rol te laten geven bij de introductie nieuwe 
medewerkers.   
 
Flyers van badmintonvereniging worden hier ook bij meegenomen.  
Extramuraal/thuisbegeleiding krijgen een doos thuisgestuurd en nieuwe medewerkers ook, 
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goed idee om te kijken hier de flyers ook aan toe te voegen.  
Hedwig neemt nog contact op met Icare om te kijken meer aandacht voor de PV te krijgen 
en nieuwe leden te werven.  
 
Het bestuur neemt alle genoemde ideeën mee.  
 
5. Jaarverslag van de penningmeester 
Toelichting en bespreking balans en resultatenrekening van het afgelopen boekjaar  
Penningmeester licht de balans en resultaten toe,  
Bedrag wat over was in 2023 was 9.500 euro. Er was geen begroting over 2023. Het bedrag 
wordt gereserveerd voor het feest in 2025.  
 
De activiteiten worden doorgenomen met kosten en bijdragen.  
  
Vooruitbetaald en vooruit ontvangen bedragen, gaat bijvoorbeeld over VVA, kaarten en 
inhoudingen die zijn in 2023 gedaan, terwijl de activiteit in 2024 plaatsvond.  
 
6. Voorstel van het bestuur met betrekking tot financieel resultaat 
Het saldo van 9.500 wordt gereserveerd voor de feestavond.  
De ALV gaat hiermee akkoord.  
 
7. Kascommissie 
- Mondeling verslag van de kascommissie 2022 en 2023 
Vorige week hebben Feddrik en Marjan de stukken bekeken.  
Ze gaven aan dat doordat het digitaal is, ze de controle via steekproeven gedaan hebben. 
2022 was moeilijk zoeken omdat niet alle zaken goed duidelijk waren in verband met 
overgang naar E boeking en overdracht naar nieuwe penningmeester.  
Er is veel geïnvesteerd om alles op orde te brengen, dit resulteerde in een overzichtelijk 
document.  
 
De kascommissie wil graag transparanter hebben waar de bestuurskosten aan besteed 
worden en wat de grens is.  
Advies voor volgende kascommissie: bespreek vooraf wat je wil zien, zodat er goed getoond 
kan worden, meer structuur aanbrengen.  
Remco reageert nog door te zeggen dat er natuurlijk al een stukje controle is doordat de 
administratie is uitbesteed.  
 
- vaststellen van de jaarstukken 2023  
De jaarstukken worden vastgesteld.  
 
- Decharge van het bestuur voor haar beleid en de financiën van de afgelopen jaar  
De ALV verleent decharge aan het bestuur.  
 
8. Benoeming nieuwe kascommissieleden 
De kascommissie bestaat nu uit Feddrik en Dorien zij hebben 2023 gedaan.  
Feddrik wordt bedankt.  
Nynke Talsma en Dorien van Duijvenbode nemen zitting in de nieuwe kascommissie met als 
reserve Arie Koopen 
Pia Hummel stond ook nog als reserve op de lijst, zij wordt nog benaderd of ze als reserve 
aan wil blijven.  
 
 
 
 
9. Programma PAGO 2024 
Januari – Vrienden van Amstel Live  Juni – Hello festival   
Januari – bezoek aan GGZ Museum  Juli - dagtocht 
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Februari – Moorddiner   September – stedentrip en walk dine escape  
Maart – bowlen    Oktober – workshop 
April – diverse theater    November – Sinterklaas/kerst workshop  
Mei – TT baan + LZW    December – kerstmarkt Essen  
      
Er wordt nog aangehaald dat er ooit is afgesproken dat pensionada's een activiteit mochten 
kiezen. Het bestuur heeft hier nog een lijst van. Vanuit de ALV komt het voorstel om een reis 
in 2025/26 naar Auschwitz te organiseren met vlucht. Voorkeur vanuit de ALV is om dit voor 
een zomervakantie te organiseren.  
 
10. Vaststelling contributie 2024 
Het bestuur stelt voor de contributie niet te verhogen. 
 
Unni geeft aan het jammer te vinden dat de contributie niet verhoogd wordt. Reactie vanuit 
het bestuur is dat de directies niet willen dat de contributie verhoogd wordt.  
Aanbeveling vanuit de directie is om alles hetzelfde te houden zolang het financieel haalbaar 
is voor het bestuur.  
  
11. Vaststelling begroting 2024 
Vaststelling van de begroting voor het lopende jaar.  
Omdat het programma nog niet vaststaat is er geen begroting. Het aantal deelnemers is nog 
niet bekend, dus de begroting hiervan is lastig. Richting volgend jaar wil het bestuur dat wel 
oppakken. Vanuit de vergadering wordt aangegeven dat men dit erg belangrijk vindt, 
voorheen was er ook altijd een begroting.   
 
Bestuur geeft aan dat dit meegenomen wordt voor volgend jaar.  
 
Omdat er geen begroting is wordt deze niet vastgesteld.  
 
12. Bestuursverkiezing 
Aftredend en niet herkiesbaar: Patricia Weiland en Patrick Petzinger 
 
Aftredend en herkiesbaar voor de functie van voorzitter: Ineke van Dijk 
De vergadering gaat akkoord.  
 
Nieuwe kandidaat: Sharon van Vreeswijk, zoals eerder gemeld heeft Sharon haar 
kandidatuur ingetrokken.  
 
Er is nog een kandidaat lid die in juni mee gaat lopen, zij zal in eerste instantie als aspirant 
meelopen, zonder stemrecht. Het bestuur bestaat nu uit 7 leden. De vergadering geeft aan 
een maximum van 9 leden en dat het aantal oneven moet blijven. Het bestuur zal hier voor 
volgend jaar rekening mee houden.  
 
13. Beleidsvraagstukken 
Gewijzigd huishoudelijk reglement 
Gevraagd wordt naar de vergoeding van het bestuur en de reiskosten. Wordt aangegeven 
dat een bestuurslid jaarlijks € 200 bestuursvergoeding krijgt.  
Het reglement is vastgesteld.  
 
 
14. Rondvraag 

 Er worden sportactiviteiten voor jeugdige leden gemist. Het bestuur geeft aan bezig 
te zijn met een ski weekend voor volgend jaar. Daarnaast oppert de ALV activiteiten 
als bezoek aan schaatswedstrijden, voetbalwedstrijden. Het bestuur neemt dit mee.  

 
 Vanuit de vergadering wordt aangegeven dat er ooit een regel was dat nieuwe leden 
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voorrang zouden hebben. Het bestuur checkt hoe dit destijds is afgesproken.  
 

 Als tip wordt meegegeven om Facebook meer up to date houden.  
 

 Er wordt gevraagd waarom er geen introduce mee kon bij Hello festival. Het bestuur 
had de beschikking over 50 kaarten vandaar de keuze zonder introduce.  
 

 Het bestuur is bezig om dit op te pakken. Voor de jeugd zal de PV een poll uitzetten.  
 

 Ronnie geeft aan een stapel flyers bij Kloosterakker neer te willen leggen. Het 
bestuur zal zorgen dat deze via het Museum naar Ronnie gestuurd worden.  

 
15. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 
 
 


